



**PEJABAT TANAH DAN GALIAN
NEGERI PULAU PINANG
TINGKAT 3,21 & 22, KOMTAR,
10000 PULAU PINANG**

KENYATAAN TAWARAN

Tawaran adalah dipelawa kepada Syarikat-syarikat Tempatan di Pulau Pinang yang berdaftar dengan Sistem Perolehan Negeri Pulau Pinang dan Kementerian Kewangan Malaysia dalam kod bidang yang berkaitan dan masih sah tempohnya serta masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi perkhidmatan berikut :-

No. Sebut Harga : **PTG PP/(S)/PENT/142**
Tajuk Sebut Harga : **PERKHIDMATAN MENJILID DOKUMEN
DAN PERKHIDMATAN PEMULIHARAAN
DOKUMEN DI UNIT PENDAFTARAN
HAKMILIK DAN UNIT HAKMILIK
STRATA, PEJABAT TANAH DAN GALIAN
NEGERI PULAU PINANG BAGI TEMPOH
24 BULAN MULAI 01 OKTOBER 2021
SEHINGGA 30 SEPTEMBER 2023**
Syarat Pendaftaran : **Kod Bidang 222402 – Menjahit Bukan
Pakaian**
Tarikh Buka : **24 OGOS 2021 (SELASA)**
Tarikh Tutup : **01 SEPTEMBER 2021 (SELASA)**

2. Dokumen Sebut Harga hanya boleh didapati dengan **memuat turun** dari laman **portal rasmi Sistem Perolehan Negeri Pulau Pinang** iaitu **ep.penang.gov.my** sepanjang tempoh iklan sebut harga.

3. Dokumen Sokongan Tawaran Sebutharga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat yang berlakri dan ditulis di sebelah kiri sampul Tajuk Sebut Harga, No. Sebut Harga dan dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga di alamat seperti berikut :-

**PEJABAT TANAH DAN GALIAN NEGERI PULAU PINANG
RUANG KAUNTER SPOC
TINGKAT 3, KOMTAR,
10000 PULAU PINANG**

4. Tarikh tutup tidak lewat dari **jam 12.00 tengah hari pada tarikh 01 September 2021 (Selasa)**. Sebut Harga yang lewat diterima dari tarikh dan masa ditetapkan **TIDAK AKAN DIPERTIMBANGKAN**. Bukti Penghantaran Tidak Dianggap Sebagai Bukti Penerimaan dan semua kos berkaitan dengan Tawaran Sebutharga di atas adalah menjadi tanggungjawab Penyebut Harga.

5. Pejabat Tanah Dan Galian Negeri Pulau Pinang tidak terikat untuk menerima tawaran terendah, tertinggi atau mana-mana tawaran. Pejabat Tanah Dan Galian Negeri Pulau Pinang berhak untuk membatalkan atau menunda atau menggantung tawaran di atas sebelum atau selepas tarikh dan masa tutup tawaran tanpa menyatakan sebab di atas keputusan tersebut. Sebarang pertanyaan berkenaan sebut harga boleh hubungi **Puan Junaidah binti Jamil Tel : 04-6505210 atau Puan Nor Lizawati binti Desa Tel : 04-6505656**.

6. Setiap tawaran harga adalah sah bagi tempoh **90 hari** dari tarikh peti sebutharga ditutup.

Pengarah

Pejabat Tanah Dan Galian

Negeri Pulau Pinang